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Σε διευθύνσεις δευτεροβάθµιας 
εκπαίδευσης και όχι σε 

δοµές του υπουργείου 
Υγείας µετατάσσονται καθηγητές 

επαγγελµάτων υγείας 
σε ΕΠΑΛ και ΕΠΑ! που 
εξαιρέθηκαν από την πρώτη 
φάση της διαθεσιµότητας. 

Της Μαρίας Τερζούδη 

Παρά τις εξαγγελίες για µετακίνηση 
των εν λόγω εκπαιδευτικών 

σε δοµές του υπουργείου 
Υγείας όπου διαπιστώνεται 

πλήθος κενών θέσεων, οι πρώτοι 
από τους εξαιρεθέντες καθηγητές από 
την πρώτη φάση της διαθεσιµότητας 
καλούνται και έχουν ήδη αναλάβει υπηρεσία 

ως διοικητικοί υπάλληλοι σε διευθύνσεις 
δευτεροβάθµιας εκπαίδευσης 

(∆∆Ε) της χώρας από τις 22 Ιουλίου 
2013. Ειδικότερα, οι πρώτες µετατάξεις 
αφορούν 302 καθηγητές ιατρικών και 
παραϊατρικών επαγγελµάτων, οι οποίοι 
εµπίπτουν σε ειδικές κατηγορίες (πολύτεκνοι, 

προστάτες οικογένειας κλπ.) 
και οι οποίοι µετατάσσονται σε προσωποπαγείς 

θέσεις σε ∆∆Ε, µε την ίδια 
σχέση εργασίας και τον ίδιο βαθµό - βάσει 

της ap. 107235/Η/01-08-2013 απόφασης 
του υπουργού Παιδείας, η οποία 

εκδόθηκε σύµφωνα µε τις διατάξεις της 
παρ. 4 του άρθρου 82 του ν. 4172/2013 
(ΦΕΚ 167/τ. A'/23-7-2013), όπως αντικαταστάθηκε 

µε την παράγραφο 1 του 
άρθρου 73 του ν. 4174/2013 (ΦΕΚ 170 
τ. A'/ 26-7-2013). 

Μόλις πρόσφατα σι υπουργοί Παιδείας 
Κωνσταντίνος Αρβανιτόπουλος και Υγείας 

Άδωνις Γεωργιάδης µετά από συνάντηοή 
τους έκαναν λόγο για στενή συνεργασία 

των δύο υπουργείων και για 
εθνικό στρατηγικό σχεδιασµό, ώστε περίπου 

1.300 καθηγητές ειδικοτήτων 
του τοµέα υγείας και πρόνοιας -από 
τους συνολικά 2.122 εκπαιδευτικούς 
που τέθηκαν σε διαθεσιµότητα- να απορροφηθούν 

από το υπουργείο Υγείας, µε 
τον κ. Γεωργιάδη να χαρακτηρίζει «ευλογία» 

την εν λόγω διαδικασία δεδοµένης 
της έλλειψης ανθρώπινου δυναµικού. 
Εν αναµονή της σχετικής εξέλιξης, 

ωστόσο, η αρχή που έγινε µε τους εξαιρεθέντες 
από τη διαθεσιµότητα δείχνει 

διαφορετικό προσανατολισµό και οδηγεί 
γιατρούς, νοσηλευτές, φαρµακοποιούς 
κ.ά. σε δουλειά γραφείου σε ∆∆Ε, που 
έως τώρα συνήθως αναλάµβαναν εκπαιδευτικοί 

ειδικοτήτων οι οποίες παρουσίαζαν 
πλεονάσµατα. 

ΤΙ ∆ΕΙΧΝΟΥΝ ΟΙ ΑΡΙΘΜΟΙ 
Σύµφωνα µε την υπουργική απόφαση, 
οι διευθύνσεις όπου πραγµατοποιούνται 
σι περισσότερες µετατάξεις καθηγητών 
επαγγελµάτων υγείας είναι η ∆∆Ε Ανατολικής 

Θεσσαλονίκης (46 θέσεις) και η 
∆∆Ε ∆υτικής Θεσσαλονίκης (33 θέσεις). 
Ακολουθούν οι ∆∆Ε Λάρισας (21 θέσεις), 

Σε διευθύνσεις δευτεροβάθµιας εκπαίδευσης και όχι σε δοµές του υπουργεί 

Καθηγητές επαγγελµάτων υγ 

Η αρχή που έγινε µε τους 
εξαιρεθέντες από τη 
διαθεσιµότητα δείχνει 
διαφορετικό από τον αρχικό 
προσανατολισµό και οδηγεί 
γιατρούς, νοσηλευτές, 
φαρµακοποιούς κ.ά. σε δουλειά 
γραφείου σε διευθύνσεις 
δευτεροβάθµιας εκπαίδευσης 

B' Αθήνας (15 θέσεις), Αχαΐας (15 θέσεις), 
Ανατολικής Αττικής (13 θέσεις), A' Αθήνας 

(12 θέσεις), Πιερίας (12 θέσεις), Γ' 
Αθήνας (12 θέσεις), Πέλλας (li θέσεις), 
∆' Αθήνας (10 θέσεις), Πειραιά (10 θέσεις), 

Κοζάνης (9 θέσεις), Σερρών (9 θέσεις), 
Τρικάλων (7 θέσεις), Αιτωλοακαρνανίας 

(7 θέσεις), Χανίων (6 θέσεις), καθώς 
και άλλες ∆∆Ε όπου ορίζεται µικρότερος 

αριθµός µετατάξεων. Με αφορµή 
τη µερίδα του λέοντος που αντιστοιχεί 

στη ∆∆Ε Ανατολικής Θεσσαλονίκης, ο 
αντιπρόεδρος του 16ου συνεδρίου της 
ΟΛΜΕ και µέχρι πρότινος αιρετός στη 
συγκεκριµένη ∆∆Ε Θρασύβουλος ∆αρδαµανέλης 

απευθύνει επιστολή στον 
υπουργό Παιδείας εκφράζοντας προβληµατισµό 

και επιφυλάξεις. Όπως αναφέρει 
χαρακτηριστικά, η ∆∆Ε έχει στελεχωθεί 
«ως ένα πλήρες κέντρο υγείας αστικού 
τύπου µε όλες τις ειδικότητες γιατρών 
και ειδικού νοσηλευτικού προσωπικού». 

Καθηγητές επαγγελµάτων υγ 

www.clipnews.gr



ÿþýüû: ÿúùø÷öþýõ / ôóöòõ / ñ÷ððõïüîþíùû / ôìöòõíëêòíù

éø÷öüøùîþõ: ôìöòõíè, 25-08-2013

ç÷ïþýõ: 12,13         (2 õâ× 2)

æåä÷ãüû: 1487 cm ²

æåðù íìíïüúüöþõ: 7650

ÿâòíüòîáîþõ ÷îêóâüì: 2310 521621, 560000

àåßù íï÷òýþ: ÞÝçÜôÛñÿÚÙØÿÜÙ

ου Υγείας µετατάσσονται τελικά γιατροί και νοσηλευτείας 

Ano τα ΕΠΑΛ σε 

Προσφάτως σι υπουργοί Παιδείας Κ. 
Αρβανιτόπουλος και Υγείας A. Γεωργιάδης 

δεσµεύτηκαν ότι θα συνεργαστούν, 
ώστε περίπου 1.300 καθηγητές 

ειδικοτήτων του τοµέα υγείας και πρόνοιας 
-από τους συνολικά 2.122 εκπαιδευτικούς 

που τέθηκαν σε 
διαθεσιµότητα- να απορροφηθούν από 
το υπουργείο Υγείας. Η δέσµευση 
ωστόσο δεν φαίνεται να τηρείται. 

ΦΩΤ. EUROKINISSI / ΑΡΧΕΙΟΥ 

ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΣΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ 
Ειδικότερα, στην επιστολή προς τον κ. 
Αρβανιτόπουλο µεταξύ άλλων αναφέρεται: 

«Όπως υποσχεθήκατε και σε λιγότερο 
από ένα µήνα, µε απόφασή σας, 

ανέλαβαν υπηρεσία µεταταγέντες ως 
διοικητικοί υπάλληλοι στην ∆∆Ε Αν. 
Θεσ/νίκης σε προσωποπαγείς θέσεις 
46 συνάδελφοι ειδικών κατηγοριών που 
εξαιρέθηκαν σε πρώτη φάση της διαθεσιµότητας. 

Την ίδια περίοδο και µετά 
από συνεργασία σας µε τους συναρµόδιους 

υπουργούς Υγείας και ∆ιοικητικής 
Μεταρρύθµισης, στα πλαίσια της καταλληλότερης 

αξιοποίησης-αξιολόγησης 
των συναδέλφων-υπαλλήλων που θέσατε 
σε διαθεσιµότητα, το υπουργείο Υγείας 
δεσµεύτηκε ότι θα προχωρήσει άµεσα 
στους επόµενους µήνες στην απορρόφηση 

των αναγκαίων για τη λειτουργία 
των υποδοµών του εκπαιδευτικών του 
καταργηθέντος τοµέα υγείας-πρόνοιας 
των ΕΠΑΛ-ΕΠΑΣ. 

Ως έλληνας φορολογούµενος πολίτης 
όµως έχω να παρατηρήσω και να θέσω 
υπόψη σας τα παρακάτω και παρακαλώ 
για την απάντησή σας. Οι εκπαιδευτικοί 
που ανέλαβαν υπηρεσία ανά ειδικότητα 
είναι: 

1. ΙΑΤΡΟΙ 13 (µε ειδικότητες ακόµη 
και ενδοκρινολογίας, παιδοχειρουργ"^, 
καρδιολογίας , δερµατολογίας κλπ.) 

2. Ο∆ΟΝΤΙΑΤΡΟΙ 1 
3. ΦΑΡΜΑΚΟΠΟΙΟΙ 1 
4. ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΗΣ 10 
5. ΜΑΙΕΥΤΙΚΗΣ 3 
6. ΙΑΤΡΙΚΩΝ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΩΝ 3 
7. ΦΥΣΙΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ 3 
8. ΛΟΙΠΕΣ ΙΑΤΡΙΚΕΣ-ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑΚΕΣ 

ΕΙ∆ΙΚΟΤΗΤΕΣ 8 
δηλαδή 42 επί συνόλου 46, κάλλιστα 

θα µπορούσαν να στηρίξουν άµεσα το 
δηµόσιο σύστηµα υγείας που αυτή τη 
στιγµή εµφανίζει κενά. 

A) Για τη λειτουργία της ∆ιεύθυνσης 
∆.Ε. χρειάζονται συνολικά περί τους 60 
διοικητικούς υπαλλήλους. Από αυτούς 
η υπηρεσία αποσπούσε τα προηγούµενα 
χρόνια λόγω ελλείψεων περί τους 45 
εκπαιδευτικούς ειδικοτήτων (ΠΕ01, 
ΠΕ05, ΠΕ07, ΠΕ09, ΠΕ11 και ΠΕ1920) 

- οι οποίες εµφανίζουν πλεόνασµα 
πανελλαδικά. 

B) To κόστος όσον αφορά την εθνική 
οικονοµία ώστε να πληρωθεί προσωπικό 
µε σπουδές εξαετούς φοίτησης όπως 
οι γιατροί που µαζί µε την ειδικότητα, 
µεταπτυχιακά και διδακτορικά ξεπερνούν 

ο καθένας τα 10 έτη σπουδών για 
απλό διοικητικό έργο γραµµατείας δεν 
τιµά την κυβέρνηση και το έργο της για 
την οικονοµική διάσωση της χώρας 
αλήθεια, τι έχει να πει ο κ. υπουργός 
Οικονοµικών για κατασπατάληση κονδυλίων; ηλευτές 

που εξαιρούνται από τη διαθεσιµότητα 

σε γραφεία 
τον κ. ναφέ 

σε λιή 
σας, ες 

ως Ε 
Αν. 

θέσεις ών 
που ς 
διαι 

µετά αρµόητικής ης 

καγησης 

θέσατε 
Υγείας 
άµεσα ορρόουργία ών 

του όνοιας ολίτης  

θέσω ακαλώ 

Σύµφωνο µε την υπουργική 
απόφαση, σι διευθύνσεις όπου 
πραγµατοποιούνται οι 
περισσότερες µετατάξεις 
καθηγητών επαγγελµάτων 
υγείας είναι n Ανατολικής 
Θεσσαλονίκης και n ∆υτικής 
Θεσσαλονίκης 

Γ) Με βάση τα σηµερινά πλέον δεδοµένα 
η διοίκηση της ∆.∆.Ε. µάλλον 

χάνει πλέον το κατάλληλο προσωπικό, 
που εδώ και χρόνια µε επιµονή και ζήλο 
κατόρθωσε να πείσει να εργάζεται σε 
αυτήν». 

«TO ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ 
ΕΓΚΛΩΒΙΣΤΗΚΕ» 
Για φόβο, ενδεχόµενη άσκηση πιέσεων 
και, τελικά, για εγκλωβισµό της ηγεσίας 
του υπουργείου Παιδείας κάνει λόγο 
µιλώντας στη «ΜτΚ» ο κ. ∆αρδαµανέλης. 
«To υπουργείο δεν ήταν προετοιµασµένο. 

Ως έχουν τα πράγµατα, το συγκε¬ 

κριµένο προσωπικό δεν µπορεί να µετακινηθεί 
στο υπουργείο Υγείας. Πρέπει 

λοιπόν να πείσουµε την κεντρική εξουσία 
να τους δώσει το δικαίωµα να µετακινηθούν, 

να γίνουν άµεσα εκ νέου 
µετατάξεις σε προσωποπαγείς θέσεις 
του υπουργείου Υγείας», αναφέρει, διευκρινίζοντας 

ότι και το κόστος, όσον 
αφορά τη µισθοδοσία, θα είναι έως και 
25% υψηλότερο. 

Επιπλέον, σύµφωνα µε τον κ. ∆αρδαµανέλη, 
όσον αφορά τη διαδικασία 

των µετατάξεων, το υπουργείο πρέπει 
να προχωρήσει άµεσα σε συµπληρωµατικές 

µετατάξεις από τη δευτεροβάθµια 
στην πρωτοβάθµια, δεδοµένου ότι ο 
αριθµός τον πλεονασµάτων που δηµοσιοποίησε 

το υπουργείο είναι σε πολλές 
περιπτώσεις µικρότερος του πραγµατικού. 

«Πρέπει να εστιάσουµε, ωστόσο, σε 
µετατάξεις από ΠΥΣ∆Ε σε αντίστοιχο 
ΠΥΣΠΕ, εφόσον υπάρχουν πλεονάσµατα, 
ώστε η δευτεροβάθµια εκπαίδευση να 
µην αποψιλωθεί», καταλήγει. 

www.clipnews.gr


